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Abstract (en)
The ski (1), which is especially suitable as a cross-country ski, consists of a lower GFK laminate (3) bearing a running surface coating (2) on the
underside, an upper GFK laminate (4) forming the covering surface, a filling (5) made of foamed plastic, arranged between the upper and the lower
GFK laminates (4, 3), and two webs (6, 7) made of fabric laminate which are arranged at the two outsides of the ski (1) in the region of its mould
zone between the upper and the lower GFK laminates (4, 3) and serve for the precise setting of the central tension of the ski (1). If the lateral webs
(6, 7) are of transparent design, they can also be provided on the inside with a print, a decoration or a layer of colour which is protected against
damage when the ski is used. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Vollkunststoffski (1), der insbesondere als Langlaufski geeignet ist, besteht aus einem an der Unterseite einen Laufflächenbelag (2) tragenden
unteren GFK-Laminat (3), einem die Deckfläche bildenden oberen GFK-Laminat (4), einer zwischen dem oberen und unteren GFK-Laminat (4,
3) angeordneten Füllung (5) aus geschäumtem Kunststoff und zwei Stegen (6, 7) aus Gewebelaminat, die an den beiden Aussenseiten des Skis
(1) im Bereich seiner Abdruckzone zwischen dem oberen und dem unteren GFK-Laminat (4, 3) angeordnet sind und der genauen Einstellung der
Mittelspannung des Skis (1) dienen. Bei transparenter Ausführung der Seitenstege (6, 7) können diese auf der Innenseite mit einem Druck, einer
Zierauflage oder einer Farbschicht versehen sein, der bzw. die bei Benutzung des Skis gegen Beschädigungen geschützt sind.
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